
Herslev Vandværk AMBA
Referat af bestyrelsesmøde l-4" L2"2A23 - hos Jaeob.

Deltagere: Christian, Marianne, Kirsten, Julie og iacob. Afbud fra Tore, Morten"

0) Referat fra sidste rnøde.

lngen kommentarer udover de tidligere fremsendte. Opfølgning: se punkter nedenfor

1) §tatus på værket

r Leverer som det skal.

Der køres stadig med en pumpe ad gangen med skift mellem de to - hver en uge.

Xylem vender ikke tilbage på henvendelser. CIC skriver nu en klage til ledelsen.

r Vi har haft en ufrivillig test af vores alarm. Den virker !!!
r Tjekket hvor vand på gulvet kom fra. Det ene sted rettet. Det andet bliver det { utæt magnetventil

ved filter).

2) Økonomi

r Der har ikke været store udgifter siden sidste møde. Der er likviditet til driften.
r Vores elforbrug er faldet 1) Efter den en pumpes sammenbru d d.2316, blev den anden pumpe sat

på kontinuerlige drift. Det skulle der lige slukkes for igen. 2) Forbruget er desuden faldet yderligere

efter at kompressoren blev repareret. Den kørte før - stort set - konstant. Nu kører den i kortere

intervaller som den skal.

Efter at have vaeret oppe på 2457 kwt/m i juni er vi nu på 1.581t kw i november. Pengemaessigt fra

9.A22 kr til 4188 kr. { pr. md.}.

o Mht. diskussion af opgaveplan, taler vi videre om den, når vi har afklaring på evt. ornkostninger for
os i forbindelse med bryggeriets vandplaner.

3! Samarbejdet med bryggerietlKattingevej I

Tare har opiyst, at han har bestiit boring

4! Hjernmeside - udarbejdelse af ny"

Vi har tilsagn fra bysbo om at ville hjælpe os med etableringen og også drift fremadrettet. Skønnet udgift

for os til etablering 5.000,- kr" CIC takker nej til det andet tilbud, vi har fået.

5) Supptering til bestyrelsen

Vi har tilsagn fra - foreløbigt en. Bo har fortalt, at der muiigvis er en til. CIC undersøger

t

Dgssprdqqr:



Mht. kassereropgaven har vi et tilbud fra eksternt firma der hjætper { mange} små vandvaerker. Forventet

t-rdgift er 17A,- pr. husstand. lndehaveren virkede rneget fornuftig, og som en der havde styr på tingene.

Diskussion om betaling af regninger I kontakt til banken. Os eller den eksterne? Vi hælder til at gøre det
selv.

Besluttet at annoncere efter kasserer på bylaugets facebook side. Hvis ikke vi får hurtigt svar laver vi aftale
med den eksterne under alle omstaendigheder så det evt. kan ske med skæring ved nytår. CIC tjekker endnu

et firma for at tjekke pris.

6) Evt.

Der er vandmesse i Roskilde d.26. !an. -24.

Ref. clc
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Christian, Marianne, Kirsten, Julie og Jacob
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